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Három, kettÅ‘, egy, rajt. Több mint hatszáz láb indult neki a nem hosszú, de rövidnek sem mondható 1300 méteres
távnak. Volt köztük tanár, igazgató, de túlnyomórészt gyerekek alkották a tömeget. A cél nem a gyÅ‘zelem volt, hanem a
lelkesedés, az öröm, vagy csak egyszerÅ±en a jó érzés. Az okot pedig az Ady Endre Magyar Tanítási NyelvÅ± Alapiskola
fennállásának 60. évfordulója szolgáltatta. A rendezvény részleteirÅ‘l az iskola testneveléstanárát, a rendezvény
szervezÅ‘jét, Jókai Ildikót kérdeztük.
 

Miért éppen a futással ünnepeltek?

Az igyekezetünk összhangban az iskola célkitÅ±zéseivel az, hogy a mozgás, az aktív életforma vonzó és érdekes oldalát
mutassuk be, s egyszerre minél több résztvevÅ‘ számára tegyük lehetÅ‘vé. A futás ilyen létszámban, aránylag nem
hosszú távon felfrissít, egészségesen kimerít és élményt nyújt. Több mint háromszázan álltak rajthoz. 

Hogy sikerült ilyen sok résztvevÅ‘t toborozni?

Meg kell, hogy mondjam, hogy az érdeklÅ‘dés túltett az elvárásokon. A távból kifolyólag csak a felsÅ‘ tagozatosok
vehettek részt a futáson. Az érdeklÅ‘dÅ‘k száma olyan nagy volt, hogy végül osztályonként húsz fÅ‘ben kellet
meghatározni a résztvevÅ‘k számát. Természetesen a tanári kar és az iskola vezetÅ‘sége lelkes és elhivatott
hozzáállása nélkül az akció ilyen méretÅ± megrendezése nem valósulhatott volna meg.  

Voltak a futás közben nehézségek?

Ha a kipirult arc és a kissé felgyorsult légzés annak számít&hellip; Ezen kívül ugyanis semmilyen
&bdquo;elváltozás&rdquo; nem volt tapasztalható sem a gyerekek, sem a tanárok körében. Mivel a futás az iskolától
indulva áthaladt Párkány FÅ‘ utcáján és a Szent István és PetÅ‘fi utcán keresztül visszatért az iskolához, a rend
szerveinek a közremÅ±ködésére is szÅ±kség volt. Szeretnék az állami és városi rendÅ‘rségnek köszönetet mondani a
futás gördülékenységének elÅ‘segítéséért.

Milyenek voltak a visszajelzések?

A jó hangulat, ami a rajtnál mexikói hullámokkal kezdÅ‘dött, kitartott a célig. Túlnyomórészt pozitív visszajelzéseket kaptunk
a résztvevÅ‘ktÅ‘l is, de a járókelÅ‘k is buzdítottak bennünket, ami jó érzéssel töltött el mindenkit. JövÅ‘re, még ha nem is kerek
évfordulót ünnepel az iskola, a rendezvény megismétlését a résztvevÅ‘k kérésére célul tÅ±ztük ki. Úgy gondolom, a
mozgás nem csupán egészséges, de szórakoztató és társas tevékenység, amit az iskolánkban továbbra is
támogatni, szervezni és terjeszteni szeretnénk.  
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